



KUTUBEE

## Kutubee Interactive Reading Platform

Arabic . English . French

Allow your children to enjoy a fun and interactive reading experience with hundreds of books and stories in three languages; a journey that ensures their progress while providing an enriching experience.



### Why Kutubee?

- Easy access to the desired content based on categories or through keywords.
- Develop students' comprehension skills through questions.
- Spark creativity as children can create stories using their own words.
- Motivate children with points, badges and personalized avatars.
- Empower teachers with tools to monitor students' progress, assign homework, and use educational resources.



KUTUBEE

## منصة كتي للقرأة التفاعلية

عربي . إنكليزي . فرنسي

منصة قراءة متدرجة ممتعة وتفاعلية تحتوي على مئات الفيديوهات والكتب والقصص بثلاث لغات، مختارة بعناية من خبراء تربويين، تضمن تقدّم أطفالكم وتطوّرهم لغويًا.



### ميزات كتي

- سهولة الوصول إلى المحتوى المطلوب بحسب التصنيف أو باستخدام الكلمات المفتاحية
- تطوّر مهارات الفهم والاستيعاب لدى الأطفال باستخدام أسئلة مدروسة في نهاية القصص
- تحفيز إبداع الأطفال وخيالهم عبر أداة تمكنهم من إعادة كتابة القصص بلغتهم الخاصة
- تشجيع الأطفال على ممارسة القراءة باستخدام نظام النقاط والأوسمة، وعمل أفاتار خاص بهم يعكس اهتمامهم
- تمكين المعلم من متابعة أداء الطلبة بالاطلاع على تقارير مفصلة وإدراج الواجبات واستخدام مصادر تعليمية